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DODATNO POJASNILO NA VPRAŠANJA SVETNIKOV Z 2. REDNE SEJE OS 
(20.11.2014) 
 
6. MARKO VTIČ 
Sanacija plazu 
Odgovor: 
Skupen strošek sanacije plazu Motanje-Drozg je znašal 13.747,44 EUR. 
 
 
ODGOVORI NA VPRAŠANJA SVETNIKOV Z 3. REDNE SEJE OS (29.01.2015) 
 
 
1. UROŠ VEILGUNI 
Preplastitev igrišča 
 
ODGOVOR: 
Investicija je odvisna od razpoložljivih finančnih sredstev v proračunu za leto 2015 ali kasneje. Naročiti je 
potrebno projektno dokumentacijo vsaj na nivoju PZI, da se lahko pripravi razpis ali pridobi ustrezne 
ponudbe. Trenutno ni odprtih nobenih razpisov na katere bi lahko to investicijo prijavilo. V letu 2016 bo 
morda to možno prijaviti na razpis LAS ali pa na Fundacijo za šport. 
 
 
2. UROŠ VEILGUNI 
Javna razsvetljava Stodrež 
 
ODGOVOR: 
Investicija je odvisna od razpoložljivih finančnih sredstev v proračunu. 
 
 
3. UROŠ VEILGUNI 
Financiranje Forma Viva 
 
ODGOVOR: 
Predlog bo posredovan organizatorju Forma Vive.  
 
 
4. UROŠ VEILGUNI 
Sejnine 
 
ODGOVOR: 
Na sejo je Občinskega sveta je podan Pravilnik o spremembah Pravilnika o višini in načinu določanja plač 
oziroma plačil za opravljane funkcije funkcionarjem, sejnin članom delovnih teles občinskega sveta in drugih 
organov Občine Makole ter o povračilih stroškov. Svetniki lahko podajo na predlagan pravilnik amandma z 
nižjimi vrednostmi sejnin. 
 
 
5. UROŠ VEILGUNI 
Nova telovadnica 
 
ODGOVOR: 
Po zagotovilih hišnika vodovod deluje normalno. Zato ni podlage, da bi uveljavljali garancijo. Je pa možno, 
da kdaj v poletnih mesecih ni bilo tople vode, saj se sanitarne vode med počitnicami za potrebe OŠ ne 
ogreva.  
 
Glede zasteklitve zgornjega hodnika (pogled na telovadnico) v prvotnem projektu le-ta ni bila predvidena. 
Sprememba je bila zaradi varnosti vključena naknadno. Na projektu je bilo kar nekaj sprememb, ki so bile 
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projektantsko odobrene in so kot take bile prikazane tudi v projektu izvedenih del (PID-u), za kar je 
pridobljeno uporabno dovoljenje (vključno z vsemi spremembami). 
 
6. LADISLAV DROSK 
Cesta skozi vas Varoš 
 
ODGOVOR: 
Projekt za obnovo ceste LC 440521 je bil izdelan leta 2011. V projektu je predvidena razširitev vozišča na 
širino 4 m in izvedba mulde širine 0,5 m ter bankin 0,5 m. Širitev ceste se bo izvedla z vkopom v pobočje. V 
sklopu rekonstrukcije ceste je predvidena tudi izgradnja fekalnega kanala in cestne razsvetljave – 10 svetilk. 
Projekt je bil prijavljen na razpis za dodelitev nepovratnih sredstev programa razvoj podeželja 
sofinanciranega iz Evropskega kmetijskega sklada za razvoj podeželja, ukrep obnova in razvoj vasi.   Vloga 
je bila ob oddaji popolna, vendar je bila zaradi premajhnega števila točk zavrnjena.   
 
 
7. LADISLAV DROSK 
Ležeči policaj 
 
ODGOVOR: 
Najpogostejše fizične oblike za umirjanje prometa so grbine, ki so namenjene prisilnemu zmanjševanju 
hitrosti. Spadajo med ostrejše ukrepe za umirjanje prometa in jih postavljamo tam kjer želimo voznika fizično 
prisiliti, da zmanjša hitrost vožnje. Učinek grbin je odvisen predvsem od oblike klančin in v primeru zaporedja 
več grbin ali ploščadi tudi medsebojnega razmaka med napravami.  
Grbine so fizična ovira, ki se uporablja v stanovanjskih naseljih z manjšo gostoto prometa, na cestah, kjer ni 
rednih prog javnega potniškega prometa, prepovedane pa so na glavnih in regionalnih cestah. Slabost je 
neudobna vožnja, poveča se hrup in zaradi zaviranja tudi onesnaženost zraka, estetsko so neprimerne, ne 
dopuščajo normalnega odvijanja vseh vrst prometa, prav tako predstavljajo oviro v zimskem času ob 
pluženju.  
 
Naprave in ukrepe za umirjanje prometa je dovoljeno izvesti le na delih cest skozi naselja, kjer z rešitvami in 
ukrepi v skladu s predpisi o projektiranju cest ni mogoče zagotoviti želene hitrosti vozil oziroma je 
ugotovljeno večje število prekoračitev dovoljenih hitrosti in je zaradi tega ugotovljena dejanska ali 
potencialna nevarnost ogrožanja prometne varnosti udeležencev. 
Odločitev za izvedbo teh ukrepov mora biti strokovno utemeljena, prav tako izbira vrste ukrepa.  
V preteklih letih smo namreč ugotovili, da nekateri stanovalci-občani želijo izvedbo točno določenega ukrepa, 
ne glede na to, ali je ta strokovno utemeljen in pravilno umeščen v prostor. Zgodilo se je namreč, da smo 
dve oviri morali odstraniti. Prav zaradi tega je bil na predmetni cesti postavljen montažni »ležeči policaj«. 
Upoštevajoč zgoraj napisano bo občinska uprava trajno fizično oviro (ležečega policaja) postavila na podlagi 
elaborata o postavitvi, za kar pa morajo biti v proračunu rezervirana finančna sredstva. Ocenjena vrednost 
investicije znaša 2.200 EUR.   
 
 
8. LADISLAV DROSK  
Razpadajoče gospodarsko poslopje 
 
ODGOVOR:  
O zadevi je bil obveščen medobčinski inšpektorat.  
 
 
9. LADISLAV DROSK  
Znaki za zmanjšanje hitrosti 
 
ODGOVOR: 
Naprave za umirjanje prometa so fizične, svetlobne ali druge naprave in ovire, s katerimi se udeležencem v 
cestnem prometu fizično onemogoči vožnja z neprimerno hitrostjo ali se jih opozori na omejitev hitrosti na 
nevarnem odseku ceste. Ker gre za cesto znotraj naselja je omejitev na tej cesti 50 km/h. Predlog za 
omejitev hitrosti na 40 km/h bo posredovan Svetu za preventivo in vzgojo v cestnem prometu. 
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10. MARJAN DOVAR 
Internetna stran 
 
ODGOVOR:  
Nova spletna stran je bila s člankom predstavljena v zadnji izdaji Makolčana. Na občini imamo izobešen 
plakat o naši novi spletni strani: Sodobno e-poslovanje - »Spletna vrata Občine Makole«. Z enako vsebino je 
izoblikovan letak A5, katerega si lahko stranke v kolikor je njihov interes vzamejo. Ocena, da obstoječa stran 
ni pregledna je subjektivne narave. Po pogovoru sodeč s kolegi iz sosednjih občin je naša stran trenutno 
med najsodobnejšimi in vsebinsko najpopolnejšimi v Sloveniji, saj je prilagojena delovanju na mobitelih in 
drugih napravah, po drugi strani pa vključuje vse sodobne načine poslovanja z občino, kot so elektronske 
vloge in spletno plačevanje taks in so nad njo navdušeni. Kličejo nas za kontakte od podjetja, nekateri med 
njimi so že sklenili pogodbo z izvajalcem ali so že v fazi prenove. Spletna stran se bo pa stalno širila in se bo 
v nadaljevanju vsebinsko še nadgrajevala. Vsebina na spletu je vendarle živa zadeva, ki se ves čas 
spreminja. 
 
 
11. MARJAN DOVAR  
Škarpa ob cesti krožišče - Varžič 
 
ODGOVOR: 
Zadeva je bila reklamirana izvajalcu del, ki mora k sanaciji škarpe pristopiti v spomladanskih mesecih. 
 
 
12. MARJAN DOVAR  
Zemljišče za športni park 
 
ODGOVOR: 
Glede na trenutne informacije koliko želi eden od lastnikov za zemljišče (6,00 EUR/m2) in glede na obseg 
zemljišča, ugotavljamo, da trenutno občina Makole nima sredstev za nakup zemljišča (potrebnih bi bilo 
dodatnih cca 50.000 EUR).  
 
Možnosti, da bi se parcela spremenila v gradbeno bomo preučili v sklopu postopka spremembe Občinskega 
prostorskega načrta.  
 
 
13. MARJAN DOVAR 
Daljinsko ogrevanje 
 
ODGOVOR: 
Možnost daljinskega ogrevanja občinskih stavb iz kotlovnice osnovne šole je do poteka roka kontrole 
onemogočena. Projekt Energetske sanacije OŠ Anice Černejeve Makole je bil namreč  sofinanciran s strani 
Evropske unije in sicer iz Evropskega kohezijskega sklada. Operacija se je izvajala v okviru Operativnega 
programa razvoja okoljske in prometne infrastrukture za obdobje 2007-2013, razvojne prioritete » Trajnostna 
raba energije«, prednostne usmeritve »Energetska sanacija javnih stavb«. 
 
Občina Makole se je s pogodbo o sofinanciranju  zavezala, da bo v postavljenem roku, najkasneje dve leti 
po zaključku operacije dosegla naslednje kazalnike: predviden prihranek toplote: 115,432 [MWh/leto], 
predvidena proizvodnja OVE po sanaciji: 103,20 [MWh/leto] in da najmanj 5 let po zaključku operacije 
objekta ne bo uporabljala v nasprotju z namenom dodeljenih sredstev. 
 
V kolikor postavljenih kazalnikov ne dosežemo ali objekt uporabimo v nasprotju z namenom dodeljenih 
sredstev bo Občina Makole dolžna vrniti vsa izplačana sredstva (214.961,34 EUR), vključno z zakonitimi 
zamudnimi obrestmi od dneva plačila do dneva vračila. Na kazalnike pa vpliva vsaka, tudi minimalna 
sprememba. Pomembnost doseganja kazalnikov je bila predstavljena tudi vodstvu in tehničnemu osebju 
osnovne šole, saj na dosego kazalnikov vpliva tudi pravilna uporaba objekta, kot npr.: pravilno zračenje itd.. 
V šoli trenutno ne smemo izvesti niti navezave, da bi ogrevali v letu 2009 zgrajeno telovadnico, knjižnico, 
multi-medijsko učilnico in ostale novo zgrajene prostore, kar bo smotrno narediti takoj po poteku pogodbenih 
rokov z ministrstvom (nastavki za navezavo so pripravljeni). 
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14. MARJAN DOVAR 
Položitev vodov 
 
ODGOVOR: 
Elektro Maribor d.d. in Telekom Slovenije d.d. sta bila obveščena o možnosti sočasne položitve vodov ob 
gradnji kanalizacije. Občina dodatnih stroškov, kot so dodatni izkopi in polaganje zaradi položitve vodov, ne 
more kriti. 
 
 
15. LADISLAV DROSK 
Športno igrišče 
 
ODGOVOR: 
Dela se bodo na predmetnem odseku pričela ali v začetku meseca marca (v kolikor ne bo nepredvidenih 
okoliščin bodo zaključena nekje do 20. marca) ali v začetku junija. S predsednikom ŠD Makole se o tem 
pogovarjamo in usklajujemo. Če bo potrebno, se bodo prve (zadnje) domače tekme prestavile ali igrale na 
drugem igrišču, predvidoma v Majšperku.  
 
 
16. FRANCI SKLEDAR 
Cesta pri Sveti Ani 
 
ODGOVOR: 
Dela bodo izvedena v mesecu marcu. 
 
 
17. ANDREJ GABERC 
Navoz zemlje 
 
ODGOVOR: 
Občinska uprava soglasja za odlaganje zemlje v varovalnem pasu ni izdala. 
 
 
18. ZDRAVKO KROŠL 
Ogledalo 
 
ODGOVOR: 
Predlog za postavitev ogledala bo posredovan Svetu za preventivo in vzgojo v cestnem prometu. 
 
 
19. ZDRAVKO KROŠL 
Cesta Mostečno - Savinsko 
 
ODGOVOR: 
O pomanjkljivosti je bila obveščena Komunala Slovenska Bistrica d.o.o. (g. Kampuš), ki je obljubil da bo 
zadeva sanirana takoj ko se odprejo asfaltne baze oz. najkasneje v mesecu aprilu. 
 
 
20. ZDRAVKO KROŠL 
Fasada na kapelici 
 
ODGOVOR: 
Sredstva za ta namen v predlogu proračuna trenutno niso predvidena. 
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21. ZDRAVKO KROŠL  
Ograja ob igrišču v Ložnici 
 
ODGOVOR: 
Posebej sredstva za ta namen v predlogu proračuna trenutno niso predvidena. Zadevo bomo skušali rešiti v 
okviru predlaganega proračuna.  
 
 
9.22 ZDRAVKO KROŠL 
Ogledalo 
 
ODGOVOR: 
Zadeva je izvedena. 
 
 
23. ALOJZ GORČENKO 
Koncesija za vzdrževanje cest 
ODGOVOR: 
O zadevi se bomo pogajali z CP Ptuj po sestanku z predsedniki vaških odborov (predviden je sestanek 
04.03.2015) in po sprejemu proračuna za leto 2015.  
 
 
24. ALOJZ GORČENKO 
Sklep sodišča o pritožbah neizvoljenih svetnikov 
 
ODGOVOR: 
Zaradi varovanja osebnih podatkov udeleženih, objava na spletni strani občine ni možna. 
 
 
25. ŠTEFKA SKLEDAR 
Vaški odbori 
 
ODGOVOR: 
04.03.2015 je predviden sestanek med predsedniki vaških odborov in Občinsko upravo na katerem želimo 
ugotoviti kakšne so možnosti za boljše sodelovanje vaških odborov z organi občine v okviru zakonskih 
predpisov. Na podlagi tega sestanka bomo nato sprejeli ukrepe s katerim bomo skušali dati vaškim odborom 
večjo vlogo. 
 
 
26. PRIMOŽ BABŠEK 
Krajevna tabla Štatenberg 
 
ODGOVOR: 
Krajevne table bodo postavljene v okviru razpoložljivih sredstev. Potrebno je določiti tudi mikrolokacijo tabel, 
saj se naselje Štatenberg prepleta z naseljema Stranske Makole in Pečke, prav tako pa bo treba pridobiti 
soglasje lastnika zemljišča, saj ceste niso odmerjene v zadostni širini, da bi omogočale še postavitev 
krajevne table. 
 
 
27. PRIMOŽ BABŠEK 
Prometna signalizacija za avtobusna postajališča 
 
ODGOVOR: 
Glede na to, da ne gre za uradne/registrirane avtobusne postaje ampak zgolj za začasne potrebe šolskega 
prevoza, je bila prometna signalizacija postavljena z namenom povečanja varnosti otrok pri vstopu in izstopu 
iz avtobusa/kombija. Zahtevo po označitvi postaj je podal izvajalec šolskih prevozov.  
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28. MARKO VTIČ 
Koncesija za vzdrževanje cest 
 
ODGOVOR: 
O zadevi se bomo pogajali z CP Ptuj po sestanku z predsedniki vaških odborov (predviden je sestanek 
04.03.2015) in po sprejemu proračuna za leto 2015.  
 
 
29. MARKO VTIČ 
Čiščenje snega 
ODGOVOR: 
Izvajanje zimske službe se izvaja v skladu z Izvedbenim programom izvajanja zimske službe za leto 
2014/2015, ki je dostopen na spletni strani Občine Makole. Pluženje in posipavanje se izvaja po prednostnih 
razredih. Kritika, da je sneg prej skopnel kot pa je bil očiščen je pretirana. Glede na to, da je sneg zapadel v 
petek popoldan in nato še v soboto, je razumljivo, da pločniki mimo Mungota in mimo Osebeka niso mogli 
biti očiščeni tega dne oz. med vikendom, saj se čistijo ročno. Glede parkirišča, nasproti cerkve, pa izvajalec 
ni mogel v celoti očistiti zaradi parkiranih vozil. Javni delavci so s čiščenjem snega pričeli v ponedeljek, ki pa 
je bilo zaradi zelo nizkih temperatur in zmrznjenosti oteženo.  
 
 
30. MARKO VTIČ 
Krožno križišče 
 
ODGOVOR: 
Prometna signalizacija in prometna oprema so sredstva in naprave, ki udeležence cestnega prometa 
opozarjajo na nevarnosti, jim naznanjajo omejitve, prepovedi in obveznosti, dajejo potrebna obvestila za 
varen in neoviran promet ter jih vodijo v prometu. S prometno signalizacijo in prometno opremo se zagotavlja 
izvajanje prometnih pravil in ukrepov za varnost prometa ter označuje prometna ureditev na cestah.  
 
Krožna križišča morajo biti takšna, da omogočajo jasno, predvidljivo in varno potekanje prometa za vse 
udeležence. Projektant je pri označevanju krožišča s prometno signalizacijo upošteval Pravilnik o prometni 
signalizaciji in prometni opremi na javnih cestah, ter smernice TSC 03.341 : 2002 za krožna križišča.  
 
Menimo, da bi bilo lahko opuščanje določenih elementov označevanja iz vidika varnosti udeležencev sporno, 
ter, da bi lahko v primeru nesreče po odstranitvi znakov lahko prišlo do odškodninskih zahtevkov proti občini. 
 
 
31. MARKO VTIČ 
Sanacijska dela 
 
ODGOVOR: 
Za vsa dela, ki se izvajajo se izbere najugodnejšega ponudnika (poleg cene skušamo upoštevati tudi 
kvaliteto in rok izvedbe) 
 
 
32. MARKO VTIČ 
Škarpa 
 
ODGOVOR: 
Sanacije usadov in udorov se bodo izvajale po prioritetnem vrstnem redu in glede na nujnost sanacije v 
skladu z razpoložljivimi sredstvi. 
 
 
 
 
 
 



 
 

900-3-2015-8- k točki 10 - odgovori na vprašanja občinskih svetnikov3 seje.doc Stran 8/8  

 
33. ZDRAVKO KROŠL 
Preverjanje kvalitete izvedbe 
 
ODGOVOR: 
Preverjanje je naročil odgovorni nadzornik. Za občino niso pomenile dodatnega stroška. Ugotovljene manjše 
pomanjkljivosti so ali pa bodo odpravljene. Preko nadzornega inženirja smo zahtevali tudi predložitev atestov 
za opravljene meritve in vgrajene materiale. Za ugotovljene pomanjkljivosti je bil zadržan določen znesek in 
se bo upošteval pri končnem obračunu. 
 
 
 


